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                                                     DÔVODOVÁ SPRÁVA 

   k návrhu na spevnenie komunikácií vo vlastníctve obce (pozemok parc.č.121/1 a 119) 

 

Materiál na zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Bellova Ves (ďalej len „obecné 

zastupiteľstvo“) sa predkladá ako iniciatívny materiál, na základe podanej písomnej 

predsúdnej dohody občanov a žiadosti občanov. 

Spracovateľ a predkladateľa návrhu:  Miriam Morihlatko, poslankyňa obecného 

zastupiteľstva  

Predložený materiál má dopad na rozpočet obce vo výdavkovej časti rozpočtu v tom prípade, 

ak obecné zastupiteľstvo schváli vybudovanie pevného povrchu na komunikáciách vo 

vlastníctve obce, predkladaný materiál po obsahovej stránke nemá dopad na rozpočet obce.   

 

Dôvodom predloženia návrhu je skutočnosť, že dňa 17.05.2019 bola do podateľne obecného 

úradu doručená žiadosť pani Barbory Berešovej, zaevidovaná pod spisovou značkou č. 

732/2019,  vo veci prístupovej cesty – časť parcely č. 119 vo vlastníctve obce, kde žiadala 

obec o informáciu, kedy  bude na predmetnej  časti parcely č. 119 vybudovaná pevná 

komunikáciu (betón/asfalt).  Uvedená žiadosť bola predložená a prerokovaná na zasadnutí OZ  

dňa 14.06.2019, viď  Uznesenie č. 39/OZ/2019 zo dňa 14. 06. 2019.  

Dňa 17.06.2019, t. j. prvý pracovný deň po dni zasadnutia obecného zastupiteľstva bola 

prijatá do podateľne obecného úradu a zaevidovaná pod spisovou značkou č. 817/2019 

„Predsúdna dohoda z dôvodu znížená kvality života obyvateľov obce“  (ďalej len „predsúdna 

dohoda“). 

Cieľom predloženia návrhu je: 

 oboznámiť sťažovateľov/žiadateľov a občanov o možnostiach a riešeniach obce           

v súvislosti so stavom  komunikácii, 

 zmapovať stav komunikácii v obci, 

 otvoriť diskusiu poslancov: návrh výstavby nových komunikácii, 

 otvoriť diskusiu poslancov o možnostiach financovania nových komunikácii                 

z rozpočtu obce, 

 otvoriť diskusiu poslancov o možnostiach financovania nových komunikácii                   

z alternatívnych zdrojov financovania. 

 

V predsúdnej dohode sa občania a obyvatelia obce, a to konkrétne: pán Juraj Verecký, pani 

Barbora Berešová, pani Lenka Kucbelová, pani Kristína Blehová, pani Michaela 

Cingelová, pán Michal Petruš a pani Michaela Zirigová, ako vlastníci, resp. užívatelia 



 

 

nehnuteľností, ktorých prístup k rodinným domom je zabezpečený z komunikácie – časť 

parcely č. 119 vo výlučnom vlastníctve obce Bellova Ves opakovane domáhajú, aby obec 

vybudovala na vlastné náklady uvedenú časť komunikácie s „pevným povrchom“ 

(betón/asfalt), v opačnom prípade sa občania a obyvatelia v uvedenej veci obrátia na príslušný 

súd. Ako dôvod spoločne uvádzajú, citujem: „trpia nečinnosťou obecného úradu pri 

dobudovaní štandardného konfordu života a ochrany zdravia a bezpečnosti obyvateľov tak, 

ako to je k dispozícii pre ostatných občanov. Majú za to, že obec má povinnosť zabezpečiť 

každému svojmu občanovi rovnaký štandard životnej úrovne, nakoľko si plnia zákonom 

stanovené nariadenia ohľadom daní a poplatkov a ostatné.“ V liste sa ďalej uvádza, že „obec 

poberá za žiadateľov podielové dane, ktoré sú určené aj na zabezpečenie 

bežného/štandardného fungovania obce pre občanov v nej žijúcich. S poľutovaním dávajú do 

pozornosti, že vzniknutou situáciou si poškodzujú ich vlastný majetok, ako napríklad 

automobily, vstupy do nehnuteľností....., opakovane vynakladajú vlastné finančné prostriedky 

na zmiernenie vzniknutého stavu – dočasné spevnenie obecnej komunikácie posypovým 

materiálom , pri čom tieto náklady si v rámci zvažovanej žaloby budú žiadať refundovať                    

z titulu náhrady škody“ koniec citátu.  

Žiadatelia ďalej žiadajú doriešenie problému so zimnou údržbou, odvozom komunálneho 

odpadu, citujem: „pri nesprávne udržiavanom povrchu a nehovoriac o situácii, ak by  niekto    

s obyvateľov daného územia potreboval rýchlu lekársku pomoc, pomoc hasičského zboru, by 

sa v prípade nepriaznivého počasia určite nedokázalo bez problémov dostať ku chorému.               

V popredí celého stavu vzniknutej situácie sú najmenší obyvatelia ulice, ktorí majú určite 

obmedzený a ohrozujúci pohyb v rámci stavu komunikácie, je to pre nich nebezpečné“, koniec 

citátu. 

Prvým stavebníkom v danej lokalite bol pán Juraj Verecký, ktorý dňa 26.10.2016 doručil do 

podateľne obecného úradu Žiadosť o spevnenie obecnej komunikácie – časť parcely č. 119, 

zaevidovanú pod spisovou značkou 488/2016, kde konštatuje, že cestu na vlastné náklady 

sprejazdnil, navozil štrk, ale takto upravená sa na účely bývania využívať nedá. 

Dňa 02.11.2016 pán Juraj Verecký doručil do podateľne obecného úradu  Oznam-plánované 

sprejazdnenie obecnej komunikácie, zaevidovaný pod spisovou značkou 503/2016, v ktorom 

informuje, že v čase od 01.11.2016 do 15.11.2016 plánuje na vlastné náklady vyčistiť prístup 

od drevín a náletov a navoziť materiál, ktorým by komunikáciu spevnil. Rozsah prác bol 

plánovaný v úseku cca  100 – 120 metrov, t. j. od vjazdu z hlavnej cesty až po koniec parcely 

č. 6/4. 

Dňa 09.11.2016 pán Juraj Verecký doručil do podateľne obecného úradu Prehlásenie, 

zaevidované pod spisovou značkou 517/2016, v ktorom je uvedené, že na vlastné náklady 

sprejazdní cestu na časti parcely č. 119, ktorá vedie v tom čase k jeho pozemkom a stavbám 

na parcelách 6/3 a 6/4. V prehlásení sa ďalej uvádza, že cesta bude zaštrkovaná tak, aby bola 

prejazdná autám aj osobám pešo, za čo do budúcna nebude od obce požadovať preplatenie.    

V tom čase ako zástupkyňa starostu som vzniknutú situáciu prekonzultovala s vtedajšími 

poslancami obecného zastupiteľstva a po odsúhlasení vtedajších poslancov obecného 

zastupiteľstva som  dňa 09.11.2016 vydala písomný súhlas, zaevidovaný pod spisovou 



 

 

značkou 518/2016, k realizácii zámeru pána Juraja Vereckého. 

Vzhľadom na vyššie uvedené konštatujem, že predmetná komunikácia-časť parcely č. 119 

slúži od roku 2016 ako prístup k pozemkom, na ktorých bola, stále je a podľa informácii 

obecného úradu ešte aj bude realizovať výstavba rodinných domov, o čom svedčí skutočnosť, 

že ku dnešnému dňu je v danej lokalite skolaudovaných 6 rodinných domov a na 5 pozemkov 

bolo vydané stavebné povolenie a jedno stavebné konanie prebieha. Stoji za zmienku 

skutočnosť, že prebiehajúce stavebné konanie podala práve sťažovateľka/žiadateľka pani 

Barbora Berešová.  

 

Žiadateľ o stavebné 

povolenie/dodatočné 

stavebné povolenie 

Číslo parcely Súčasný stav  Súčasný vlastník 

Juraj Verecký 196/4 Kolaudačné rozhodnutie 

právoplatné dňa 29.03.2017 

Lenka Kucbelová 

Juraj Verecký 196/3 Kolaudačné rozhodnutie 

právoplatné dňa 28.08.2017 

Juraj Verecký 

Michaela Zirigová 19 6/18 Kolaudačné rozhodnutie 

právoplatné dňa 28.02.2019 

Michal Petruš 

Michaela Cingelová 

Michaela Zirigová 06.6/19 Kolaudačné rozhodnutie 

právoplatné dňa 05.03.2018 

Kristína Blehová 

Michaela Zirigová 06.129/14 Kolaudačné rozhodnutie 

právoplatné v roku 2019 

Slávka  Kentisch 

Michaela Zirigová 06.129/15 Kolaudačné rozhodnutie 

právoplatné v roku 2019 

Michaela Zirigová 

Marian Zirig 06.129/20 2 x Stavebné povolenie  

Michaela Zirigová 06.129/22 Stavebné povolenie  

Michaela Zirigová 06.129/13 Stavebné povolenie  

Michaela Zirigová 06.129/11 Stavebné povolenie  

 

 



 

 

Konštatujem, že pán Juraj Verecký zabezpečil na vlastné náklady, tak ako je uvedené vyššie, 

vyčistenie a spevnenie časti komunikácie – parcela č. 119 vo vlastníctve obce tak, aby bola  

prejazdná autám aj osobám pešo. Z uvedeného vyplýva, že sťažovateľ/žiadateľ sa sťažuje na 

kvalitu spevnenia komunikácie, ktorú sám zabezpečil a zrealizoval. 

Následne prebiehala a stále prebieha výstavba ďalších rodinných domov, na základe čoho 

dochádzalo a naďalej dochádza k častej  premávke ťažkej techniky (báger, domiešavače            

s betónom, dovoz materiálu, parkovanie a prejazd bagra p. Vereckého a pod.), vývoz žúmp      

z už skolaudovaných rodinných domoch, čo spôsobilo a stále spôsobuje zvýšenú záťaž  už 

spevnenej časti komunikácie vo vlastníctve obce. 

Na základe ústnej dohody medzi starostkou obce a stavebníčkou-pani Michaelou Zirigovou, 

resp. realizátorom stavieb stavebníčky pánom Marianom Zirigom za prítomnosti pracovníka 

stavebného úradu, o čom sme boli niekoľko krát informovaní na zasadnutí obecného 

zastupiteľstva,  mala obec zabezpečiť na vlastné náklady osvetlenie spornej časti komunikácie 

a  pán Marian Zirig na vlastné náklady vybudovať betónovu komunikáciu na spomínanej časti 

cesty. K naplneniu ústnej dohody zo strany pána Mariana Ziriga ku dnešnému dňu nedošlo, 

avšak pre korektnosť je potrebné uviesť, že stavebníčka pani Michaela Zirigová časť 

komunikácie – parcela č. 119 spevnila kamenivom, na základe čoho jej bolo vydané 

kolaudačné rozhodnutie. Z uvedeného vyplýva, že sťažovateľka/žiadateľka sa sťažuje na 

kvalitu spevnenia komunikácie, ktorú sama zabezpečila a zrealizovala. 

V prípade, že sa žiadatelia/sťažovatelia rozhodnú podať žalobu na súd, ako je uvedené                      

v predsúdnej dohode, nie je možné im v tom brániť, majú na to právo, no dávam do 

pozornosti skutočnosť, že žiaden právny predpis neustanovuje, že obec je povinná cestu 

spevniť, prípadne vybudovať a takáto povinnosť jej nemôže byť uložená ani rozhodnutím 

súdu.  V zmysle § 4 ods. 3 zákona o obecnom zriadení síce obec v rámci úloh samosprávy 

zabezpečuje výstavbu, údržbu a vykonáva správu miestnych komunikácií, avšak nemá 

povinnosť tak konať v prípade rodinného domu - k stavbe ktorého vydala stavebné povolenie. 

 Ani zo žiadneho iného právneho predpisu obci nevyplýva povinnosť zriadiť, alebo 

vybudovať novú komunikáciu. Ak aj teda pozemok vo vlastníctve obce, ktorý slúži ako 

prístupová komunikácia   na pozemok, a na ktorý bolo vydané stavebné povolenie, nie je táto 

nijak zaviazaná k výstavbe novej prístupovej cesty, resp. k jej úprave.  

Sťažovatelia pán Juraj Verecký, pani Barbora Berešová, pani Lenka Kucbelová, pani Kristína 

Blehová, pani Michaela Cingelová, pán Michal Petruš a pani Michaela Zirigová  sa samy                 

a dobrovoľne rozhodli  kúpiť, alebo postaviť rodinný dom v danej lokalite, a teda im bolo 

známe, aký je stav komunikácie, ktorá zabezpečuje prístup k rodinným domom. Je na zvážení 

príslušného stavebného úradu, či by nebolo vhodné žiadať stavebníkov o predloženie 

písomného  stanoviska Hasičského a záchranného zboru Dunajská Streda ku žiadosti                       

o kolaudáciu, ktorý je kompetentný posúdiť tvrdenia žiadateľov/sťažovateľov v predsúdnej 

dohode.   

Dávam do pozornosti skutočnosť, že parcela č. 119 je dlhá približne 760 m a  slúži ako prístup 

aj k ďalším rodinným domov, kde je potrebné zabezpečiť osvetlenie a  „pevnú plochu“ 

komunikácie. Jedná sa o prístup k rodinným domom vo vlastníctve pána Michala Jediného              



 

 

a manželky Kristíny,  pána Petra Botlíka a manželky Renáty, Tomáša Hrdličku a manželky 

Dominiky, ktorí momentálne nemajú vybudované ani verejné osvetlenie na prístupovej 

komunikácii vo vlastníctve obce k svojim rodinným domom. 

 

Dňa 03.07.2019 bola doručená do podateľne obecného úradu žiadosť pána Jaroslava Božíka, 

pána Róberta Kucseru a pána Tibora Kucseru,  zaevidovaná pod spisovou značkou                        

č. 916/2019, a následne bola uvedená žiadosť doručená aj na moju súkromnú adresu                 

a predpokladám, že aj na adresy ostatných poslancov, čo mi bolo veľmi čudné, pretože každá 

žiadosť doručená do podateľne obecného úradu v akejkoľvek veci, o ktorej rozhoduje obecné 

zastupiteľstvo, je nám ako poslancom obecného zastupiteľstva predložená a rokujeme o nej na 

najbližšom zasadnutí obecného zastupiteľstva. Žiadosť sa týka prístupovej cesty časť parcely 

č. 121/1, kde žiadatelia opätovne žiadajú o riešenie zlého stavu komunikácie a ich zníženej 

kvality bývania.  Nechcem sa opakovať, ale predpokladám, že stav komunikácie, ktorá 

zabezpečuje prístup k rodinným domom bola žiadateľom známa v čase, keď sa rozhodli 

postaviť si svoje rodinné domy v uvedenej lokalite. Parcela č. 121/1 je dlhá približne 230 m    

a mala by slúžiť tak ako v predchádzajúcom prípade, všetkých vlastníkom rodinných domov            

a pozemkov, ktorí z nej majú zabezpečený prístup na svoje nehnuteľnosti. Dňa 21.08.2016  

bola podaná žiadosť pána Štefana Sošku, zaevidovaná pod spisovou značkou 379/2016. 

Taktiež mám za to, že je  potrebné zabezpečiť osvetlenie a „pevnú plochu“ (betón/asfalt)                    

v celej dĺžke komunikácie.  

To, že poslancom obecného zastupiteľstva a starostke obce nie je ľahostajná vzniknutá 

situácia ani v jednom, ani v druhom prípade, svedčí aj skutočnosť, že obecné zastupiteľstvo sa 

na svojich zasadnutiach násobne zaoberalo žiadosťami občanov v tejto veci, ako aj 

požiadavkami občanov napr. o vybudovanie osvetlenia v týchto úsekoch, resp. na týchto 

komunikáciách. Uvedenému ďalej nasvedčuje aj skutočnosť, že v rozpočte na rok 2019 

obecné zastupiteľstvo schválilo finančné prostriedky na vybudovanie osvetlenia práve na časti 

obecnej komunikácie parcela č. 119, 121/1 (čiže na parceliach, na ktoré sa sťažujú uvedení 

občania) a 280/28 a od marca 2019  je osvetlenie týchto „ulíc“ už v plnej prevádzke. Finančné 

prostriedky na túto investíciu predstavovali čiastku vo výške 18.867,60 eur, ktoré obec 

financovala z vlastných zdrojov. 

Konštatujem, že časť prístupovej komunikácie-parcela č. 119 a 121/1, ktorá/é tvorí prístup                     

k nehnuteľnostiam žiadateľov/sťažovateľov je spevnená v rámci možností a osvetlená 

novovybudovaným verejným osvetlením, ale máme tu komunikácie vo vlastníctve obce, ktoré 

nie sú spevnené ani tak ako komunikácie-parcela č. 119 a 121/1 a nie je na nich žiadne 

osvetlenie. Preto mám za to, že je potrebné sa zaoberať aj týmito úsekmi komunikácii vo 

vlastníctve obce.  

Ide o: 

 časť komunikácie parcela č. 121/1, ktorú je potrebné vyčistiť od náletových drevín, 

spevniť a vybudovať verejné osvetlenie, (celková dĺžka komunikácie je cca 230 

metrov) 

 časť komunikácie parcela č. 280/28, ktorú je potrebné spevniť,  

 časť komunikácie parcela č. 121/2,  ktorú je potrebné spevniť a dobudovať verejné 



 

 

osvetlenie,   (celková dĺžka komunikácie je cca 364 metrov) 

 časť komunikácie parcela č. 119, ktorú je potrebné vyčistiť od náletových drevín, 

spevniť a dobudovať verejné osvetlenie,  (celková dĺžka komunikácie je cca 760 

metrov)  

 

Žiadateľom/sťažovateľom dávam do pozornosti skutočnosť, že čerpanie podielových daní              

a daní z nehnuteľnosti podlieha Zákonu č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov, a teda obec z týchto finančných 

prostriedkov financuje svoj prevádzkový režim. Budovanie infraštruktúry, a teda aj 

komunikácii je kapitálový výdavok a môže byť financovaný výlučne z kapitálových 

výdavkov obce, čomu samozrejme musia predchádzať kapitálové príjmy. Obecné 

zastupiteľstvo v rozpočte  na rok 2019 neschválilo finančné prostriedky na vybudovanie 

„pevnej komunikácie“ (betón/asfalt).  

Konštatujem, že od roku 1991, kedy sa obec osamostatnila, neboli vyčlenené žiadne finančné 

prostriedky z rozpočtu obce (ani vynaložená snaha o získanie iných zdrojov) na rekonštrukciu 

jestvujúcich komunikácii ani na vybudovanie nových. Už v minulom volebnom období sme si 

uvedomovali fakt, že komunikácie v správe obce nie sú práve v najlepšom stave a v blízkej 

budúcnosti bude potrebné do ich obnovy a budovania investovať nemalé finančné prostriedky. 

Na základe tohto uvedomenia si stavu infraštruktúry v obci, s cieľom získania finančných 

prostriedkov práve na tento účel, už v minulom volebnom období obecné zastupiteľstvo 

prijalo opatrenie a zriadilo okrem iného aj Cestný fond, ktorý má slúžiť práve na budovanie             

nových a obnovu súčasných miestnych komunikácii vo vlastníctve/správe obce. Ďalším 

opatrením k získaniu finančných prostriedkov na budovanie infraštruktúry v obci bolo prijatie 

Všeobecne záväzného nariadenia č. 1/2018 o miestnom poplatku za rozvoj, ktoré bolo prijaté  

Obecným zastupiteľstvom obce Bellova Ves dňa 14. decembra 2018, s účinnosťou od 

01.01.2019. Z dôvodu korektnosti je potrebné v súvislosti s týmto VZN uviesť, že v minulom 

volebnom období, koncom roka 2017, bolo starostkou zvolané zasadnutie obecného 

zastupiteľstva, v návrhu programu ktorého starostka predkladala návrh VZN o miestnom 

poplatku za rozvoj s účinnosťou od 01.01.2018, avšak toto nebolo prijaté, nakoľko vtedajšie 

obecné zastupiteľstvo nebolo uznášania schopné. Môžeme sa len domnievať, o koľko peňazí 

prišla obec týmto krokom.  

V zmysle uvedeného preto nie je korektné tvrdenie (kohokoľvek), že 

starostka/poslanci/vedenie obce alebo obec, nemá záujem riešiť túto problematiku alebo sa 

ňou nezaoberá a neprijíma žiadne opatrenia a už vôbec nie je možné konštatovať, že obec 

v prospech zlepšenia života obyvateľov v obci nič nerobí a podobne.  

Žiadam preto žiadateľov/sťažovateľov a občanov, ktorí majú sťažený prístup ku svojim 

rodinným domom a pozemkom cez nespevnené komunikácie vo vlastníctve obce, aby boli 

trpezliví. Nie je v silách poslancov obecného zastupiteľstva a ani vo finančných možnostiach 

obce, tak povediac zo dňa na deň, vyriešiť tak vážnu situáciu a problematiku, akou 

vybudovanie pevných komunikácii rozhodne je, keď desiatky rokov táto problematika bola zo 

strany obce ignorovaná.   



 

 

Túto problematiku vnímam ako výzvu pre nás poslancov a vedenie obce, pokúsiť sa hľadať aj 

iné zdroje príjmu na financovanie infraštruktúry, ako sú napríklad rôzne dotácie a granty             

zo štátneho rozpočtu, prípadne z prostriedkov Európskej únie, pretože obec nemá dostatok 

vlastných finančných prostriedkov na tak rozsiahlu investíciu, ako je budovanie potrebnej 

infraštruktúry v obci, t. j. vybudovanie nových chýbajúcich ciest ako aj vybudovanie nového 

verejného osvetlenia. 

V závere si dovoľujem ubezpečiť všetkých obyvateľov obce a hlavne niektorých žiadateľov, 

že finančné prostriedky, ktoré boli vynaložené na rekonštrukciu a modernizáciu autobusovej 

zastávky, ktorej realizácia bola obecným zastupiteľstvom schválená pred niekoľkými rokmi (v 

minulom volebnom období), by rozhodne nestačili na vybudovanie pevného povrchu čo i len 

časti komunikácie k ich rodinným domom.  

V prípade, že (niektorí) občania majú možnosti nám v tejto veci pomôcť, radi ich privítame na 

zasadnutí obecného zastupiteľstva, na ktorom môžu pokojne komunikovať svoje konkrétne 

návrhy s konkrétnou a reálnou možnosťou riešenia v prospech vyriešenia tejto problematiky 

a zlepšenia života v obci. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

NÁVRH UZNESENIA 

(k mat. č. 31/2019) 

 

Obecného zastupiteľstva obce Bellova Ves  

k bodu č. 2 návrhu programu zasadnutia obecného zastupiteľstva  

konaného dňa 27. 09. 2019 o 18:00 h v zasadačke Obecného úradu v Bellovej Vsi 

 

Názov bodu č. 2 návrhu programu zasadnutia: 

Návrh na spevnenie komunikácií vo vlastníctve obce (pozemok parc.č.121/1 a 119) 

 

Uznesenie č. .............../OZ/2019  zo dňa 27. 09. 2019 

Obecné zastupiteľstvo obce Bellova Ves 

A. Prerokovalo a berie na vedomie 

1. Žiadosť p. Jaroslava Božika, p. Róberta Kucseru a p. Tiboru Kucseru zo dňa 

02.07.2019 doručenú dňa 03.07.2019 (č.sp. 916/2019). 

2. Predsúdnu dohodu - znížená kvalita života obyvateľov obce (p. Juraj Verecký, p. 

Barbora Berešová, p. Lenka Kucbelová, p. Kristína Blehová, p.  Michaela 

Cingelová, p. Michal Petruš a p. Michaela Zirigová) zo dňa 30.05.2019 doručenú 

dňa 17.06.2019 (č.sp. 817/2019). 

3. Doloženie podkladov k žiadosti o konečné doriešenie stavu cesty na parc.č.119              

p. Barbory Berešovej zo dňa 04.07.2019 doručených dňa 10.07.2019 

(č.sp.945/2019). 

4. Návrh na spevnenie komunikácií vo vlastníctve obce (pozemok parc.č.121/1             

a 119) predložený poslankyňou obecného zastupiteľstva p. Miriam Morihlatko. 

B. Berie na vedomie 

1. Informácie o stave komunikácii vo vlastníctve obce (pozemok parc.č.121/1 a 119) 

2. Informácie o stave komunikácii vo vlastníctve obce a stave verejného osvetlenia 

na komunikáciách  vo vlastníctve obce  (pozemok parc.č.121/1, 121/2,  119, 

280/28 ). 

3. Informáciu o zrealizovaných investičných zámeroch obce, a to vybudovanie 

vereného osvetlenia v obci vo výške 18867,60 eur z vlastných zdrojov obce. 

C. Schvaľuje/neschvaľuje 

1. Vybudovanie pevnej plochy (betón/asfalt) na časti parcely 119 vo vlastníctve obce 

v zmysle predsúdnej dohody zo dňa 30.05.2019 doručenej do podateľne obecného 

úradu dňa 17.06.2019 (č.sp. 817/2019). 

(v prípade schválenia, uvedie sa zdroj výdavku) 

 

2. Vybudovanie pevnej plochy (betón/asfalt) na časti parcely 121/1 vo vlastníctve 

obce v zmysle žiadosti  zo dňa 02.07.2019 doručenej do podateľne obecného úradu 

dňa 03.07.2019 (č.sp. 916/2019). 

(v prípade schválenia, uvedie sa zdroj výdavku) 

 

 

Návrh uznesenia môže byť zmenený v zmysle záverov z diskusie poslancov obecného zastupiteľstva vo veci. 


